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Protokół Nr II/24 

z sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej 

w dniu 27 maja 2024 roku 

 

Otwarcia II sesji Rady Miejskiej w Karlinie dokonała Pani Beata Klepuszewska 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie o godzinie 1003 w auli Karlińskiego 

Ośrodka Kultury przy ulicy Parkowej 1 w Karlinie. Powitała Pana Burmistrza, 

Zastępczynię Burmistrza, Pana sekretarza, kierowników i dyrektorów poszczególnych 

jednostek, sołtysów, Radnych Rady Miejskiej w Karlinie oraz zaproszonych gości. 

Przewodnicząca poinformowała, że w celu wypełnienia obowiązku wynikającego z art. 

20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym obrady sesji Rady 

Miejskiej w Karlinie są transmitowane na żywo w Internecie, oraz że pełny obowiązek 

informacyjny znajduje się na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Karlinie.  

 

1a. Stwierdzenie prawomocności obrad: 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

na podstawie listy obecności, na której widnieje 14 podpisów stwierdziła 

prawomocność obrad (załącznik nr 1 do protokołu). Nieobecna była Pani Elżbieta 

Niedzielska Radna Rady Miejskiej w Karlinie. 

 

1b. Przyjęcie propozycji zmian do porządku obrad: 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że radni otrzymali porządek obrad, wraz z materiałami na dzisiejszą 

sesję. A następnie zwróciła się z pytaniem, czy ktoś chciałby zgłosić propozycję zmian 

do porządku obrad? 

 

Pan Piotr Woś Burmistrz Karlina poinformował, że chciałby zgłosić zmiany do 

porządku obrad poprzez wprowadzenie projektu uchwały w sprawie zgody na zbycie 

nieruchomości położonej na terenie miasta Karlino- obręb 0005. 

Przewodnicząca dodała także, że ww. projekt uchwały radni dostali na skrzynki 

mailowe dnia 22.06.2024 r., a przed sesją otrzymali wersję papierową 
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Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie zwróciła 

się z pytaniem, czy ktoś chciałby zgłosić jeszcze jakieś zmiany do porządku obrad? 

 

Pan Tomasz Mycio Radny Rady Miejskiej w Karlinie poprosił o wykreślenie 

z porządku obrad projektów uchwał z punktów o, p i q. Dodał, że dotyczą one 

zintegrowanego planu inwestycyjnego dla miejscowości Karścino, Wietszyno 

i Czerwięcino. Chodzi tutaj o budowę ogromnej farmy fotowoltaicznej na obszarze 

ponad 384 ha. Radni nie omawiali tego projektu, nie było jeszcze komisji, nie było też 

opinii tych komisji na temat tych projektów i uważa, że uchwalenie tak ważnych 

projektów bez szczegółowej analizy to niepotrzebny pośpiech. 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie poprosiła 

zatem o przegłosowanie najpierw wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały, 

jaki zgłosił Burmistrz. 

 

Za wprowadzeniem do porządku obrad jako punkt 5 s) projektu uchwały sprawie zgody 

na zbycie nieruchomości położonej na terenie miasta Karlino- obręb 0005, głosowało 

14 radnych: 

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została wprowadzona do porządku obrad. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 2 do protokołu). 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie zarządziła 5 

minutową przerwę techniczną a następnie przeprowadzono 3 głosowania dotyczące 

wykreślenia z porządku obrad punktów o, p i q. 

 

Za wykreśleniem z porządku obrad punktu 5 o) projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na przystąpienie do sporządzenia zintegrowanego planu inwestycyjnego dla 

fragmentów obrębu Karścino, w gminie Karlino, głosowało 14 radnych: 

liczba głosów „za” – 5, 

liczba głosów „przeciwnych” – 9,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 
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W wyniku głosowania uchwała została w porządku obrad. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 3 do protokołu). 

 

Za wykreśleniem z porządku obrad punktu 5 p) projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na przystąpienie do sporządzenia zintegrowanego planu inwestycyjnego dla 

fragmentów obrębu Karścino, w gminie Karlino, głosowało 14 radnych: 

liczba głosów „za” – 5, 

liczba głosów „przeciwnych” – 9,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została w porządku obrad. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 4 do protokołu). 

 

Za wykreśleniem z porządku obrad punktu 5 o) projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na przystąpienie do sporządzenia zintegrowanego planu inwestycyjnego dla 

fragmentów obrębów Wietszyno i Czerwięcino, w gminie Karlino, głosowało 14 

radnych: 

liczba głosów „za” – 4, 

liczba głosów „przeciwnych” – 10,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała pozostała w porządku obrad. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 5 do protokołu). 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) stwierdzenie prawomocności obrad,  

b) przyjęcie propozycji zmian do porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z I sesji Rady Miejskiej. 

2. Wolne wnioski i informacje. 

3. Odpowiedzi Burmistrza na wnioski. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Karlina o pracy w okresie międzysesyjnym.  

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Karlinie, 

b) powołania Komisji Mieszkaniowej, Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Karlinie, 
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c) powołania Komisji Budżetu, Zdrowia, Bezpieczeństwa, Kultury i Oświaty Rady 

Miejskiej w Karlinie,  

d) powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Karlinie, 

e) wyboru przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 

f) wyboru przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

g) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Karlina, 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Karlino na rok 2024, 

i) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Karlino na lata 2024–2033, 

j) przyjęcia planu sesji na 2024 rok, 

k) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu, 

l) wyrażenia zgody na wynajęcie, w trybie bezprzetargowym, na okres 10 lat 

części nieruchomości gruntowej położonej na terenie miasta Karlino – obręb 

004, 

m) zgody na zbycie nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino – obręb 

Daszewo, 

n) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy, 

o) wyrażenia zgody na przystąpienie do sporządzenia zintegrowanego planu 

inwestycyjnego dla fragmentów obrębu Karścino, w gminie Karlino, 

p) wyrażenia zgody na przystąpienie do sporządzenia zintegrowanego planu 

inwestycyjnego dla fragmentów obrębu Karścino, w gminie Karlino, 

q) wyrażenia zgody na przystąpienie do sporządzenia zintegrowanego planu 

inwestycyjnego dla fragmentów obrębów Wietszyno i Czerwięcino, w gminie 

Karlino, 

r) diet oraz zwrotu kosztów podróży przysługującym radnym, 

s) zgody na zbycie nieruchomości położonej na terenie miasta Karlino- obręb 

0005. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Zakończenie II sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 

 

1c. przyjęcie protokołu z I sesji Rady Miejskiej. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że protokół z I sesji Rady Miejskiej wraz z zapisem dźwiękowym został 

przesłany do radnych na skrzynki mailowe, był też wyłożony do wglądu w Biurze Rady, 
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a wszystkie dotychczas zgłoszone uwagi i poprawki zostały w nim uwzględnione. 

Następnie zwróciła się z pytaniem, czy są inne uwagi do treści protokołu?  

 

Nie było uwag do treści protokołu. Zatem radni przeszli do głosowania. 

 

Za przyjęciem protokołu z I sesji Rady Miejskiej w Karlinie, głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania protokół z I sesji Rady Miejskiej został przyjęty. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 6. Do protokołu). 

 

2. Wolne wnioski i informację: 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że do Biura Rady wpłynęła następują korespondencja: z Miejsko-

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Karlinie sprawozdanie z działalności 

Ośrodka za rok 2023 oraz ocena zasobów pomocy społecznej również za rok 2023; 

wpłynęło także pismo z Wodnego Ochotniczego Pogotowia Ratunkowego 

Rzeczypospolitej Polskiej zawierające informację dotyczącą bezpieczeństwa na 

obszarach wodnych. Burmistrz Karlina przedłożył do Rady Miejskiej w Karlinie wniosek 

o wyrażenie zgody na przystąpienie do sporządzenia zintegrowanego planu 

inwestycyjnego dla inwestycji głównej- terenów elektrowni słonecznej, Burmistrz 

poprosił również o wskazanie przedstawiciela Rady Miejskiej w Karlinie, który wejdzie 

w skład Komisji Mieszkaniowej. Następnie Pani Przewodnicząca zwróciła 

się z pytaniem, czy ktoś chciałby zgłosić jakieś wolne wnioski lub przedstawić 

informacje niewynikające z porządku obrad? 

 

Pan Piotr Woś Burmistrz Karlina wraz z Przewodniczącą w tym miejscu wręczyli 

dwie nagrody sportowe dla boksera Kajetana Kalinowskiego za zdobycie Zawodowego 

Mistrza Polski w boksie na gali Rocky Boxing Night w Koszalinie. Nagrodę otrzymał 

także trener Pan Hakob Karapetyan. Burmistrz serdecznie pogratulował osiągniętego 

wyniku oraz życzył dalszych sukcesów.  
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Pani Barbara Kościukiewicz Radna Rady Miejskiej w Karlinie poinformowała,  

że dziewczynka z Daszewa Lena Kubiak, wywalczyła kwalifikacje do Mistrzostw 

Świata w tańcu hip-hop. 

 

Pan Burmistrz Piotr Woś powiedział, że owszem, ale była także jeszcze jedna 

dziewczyna, która tańczy w parze z Leną. Więcej szczegółów zna Pani Magdalena 

Jaworska- Dużyńska. 

 

Pani Magdalena Jaworska-Dużyńska Zastępczyni Burmistrza Karlina dodała, że 

jedna dziewczynka, tak jak wspomniano to Lena Kubiak z Daszewa, a druga to 

dziewczynka z Białogardu. Dziewczyny tańczą w parze w kategorii WADF. Lena 

Kubiak tańczy także solo. 

 

3. Odpowiedzi Burmistrza na wnioski: 

Nie było żadnych wniosków w punkcie poprzednim, zatem radni przeszli do punktu 

następnego. 

 

4. Sprawozdanie Burmistrza Karlina o pracy w okresie międzysesyjnym: 

Pan Piotr Woś Burmistrz Karlina przedstawił sprawozdanie o pracy w okresie 

międzysesyjnym, które zostało załączone do protokołu (załącznik nr 7 do protokołu).  

Następnie Burmistrz podziękował wszystkim tym, którzy wzięli udział w obchodach 

Święta 3 Maja. Serdecznie podziękował za obecność, za celebrowanie tego dnia, 

podziękował organizatorom, Pani Małgorzacie Kolickiej i całej ekipie oraz wszystkim, 

którzy zaangażowali się w to wydarzenie. Jak podkreśli, to wydarzenie odbyło się 

trochę w odmiennej formie niż dotychczas, bo rekreacyjnie w parku. Burmistrz ma 

nadzieje, że był to mile spędzony czas przy muzyce, na świeżym powietrzu i przy 

czymś do zjedzenia.  

10 maja br. Pan Piotr Niewiadomski oficjalnie objął obowiązki Komendanta 

Państwowej Powiatowej Straży Pożarnej w Białogardzie, a jutro tj. 28.05.2024 r. 

w Komendzie Powiatowej Policji swoje obowiązki oficjalnie już przejmie Pan Krzysztof 

Rosiak, obecnie pełniący obowiązki Komendanta Powiatowego Policji w Białogardzie. 

Burmistrz serdecznie pogratulował obu panom awansu. 
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W dalszej części punktu poinformował, że odbył się zapaśniczy turniej krajów 

wyszehradzkich i młodzieżowe mistrzostwa Polski. W zawodach tych złote medale 

m.in. zdobyli czołowi zawodnicy MLUKS Karlino, Igor i Filip Szuccy, którym serdecznie 

Burmistrz pogratulował, a Natalia Walczak kilka dni temu zdobyła brązowy medal na 

Mistrzostwach Europy w zapasach. Również serdecznie pogratulował Natalii za 

osiągnięty sukces. Jak podkreślił Burmistrz, ma nadzieję, że w najbliższym czasie 

będą mogli osobiście złożyć gratulacje. Dodał, że to ogromny wyczyn naszej 

zawodniczki. Jesteśmy z niej bardzo dumni i liczymy na to, że będzie godnie 

reprezentować naszą gminę i nie tylko gminę, bo reprezentuje też wielokrotnie Polskę 

na różnych międzynarodowych zawodach i mistrzostwach.  

3 czerwca 1989. roku, odbyły się pierwsze wolne wybory w Polsce. Dlatego  

3-go czerwca Burmistrz zaprosił na jubileuszową uroczystość, która odbędzie się w 

Karlińskim Ośrodku Kultury w Karlinie. Uroczystość organizowana będzie przez Zespół 

Szkół w Karlinie, gdzie będzie można wspomnieć tamte czasy i uczcić tą rocznicę 35 

lat. Warto będzie posłuchać wspomnień i przypomnieć sobie, jak to było w tamtych 

czasach, wspomnień ludzi, którzy aktywnie uczestniczyli w tych wyborach, którzy 

doprowadzili do tego, że możemy dzisiaj cieszyć się demokracją i wolnością w naszym 

kraju.  

Na terenie przy hali Homanit Arena również 3 czerwca br. będzie zorganizowany 

gminny Dzień Dziecka. Burmistrz zaprosił wszystkie dzieci z całej gminy do aktywnego 

uczestnictwa. Transport dla wszystkich dzieci będzie zorganizowany. 

Tak, jak wspomniał Burmistrz w sprawozdaniu, 8 czerwca br. odbędzie się gala Boksu 

Rocky Boxing Night w Homanit Arenie. Burmistrz zaprosił wszystkich do zakupu 

biletów oraz kibicowania, ponieważ czołowi karlińscy zawodnicy będą walczyć 

podczas tej gali. Będzie tam Mateusz Polski, który zamierza odzyskać pas 

zawodowego Mistrza Polski. Po długiej nieobecności wystąpi Radomir Obruśniak 

w swojej walce i kolejny zawodnik naszego klubu Mikołaj Nomerowsky. Burmistrz 

jeszcze raz serdecznie zaprosił do uczestniczenia oraz kibicowania naszym 

zawodnikom. Nigdzie nie walczy się lepiej, jak u siebie, przy dopingu publiczności, 

a tych, którzy z różnych powodów nie będą mogli uczestniczyć na „żywo”, zachęcił do 

kibicowania przed telewizorami na kanałach Polsatu.  

16 czerwca br. odbędzie się kolejny Bieg Papieski. W tym miejscu Pan Piotr Woś 

zaprosił do uczestniczenia tych, którzy biegają oraz tych, którzy będą chcieli spędzić 

miło czas. Jak podkreślił, ma nadzieję, że pogoda dopisze i będzie można kibicować 



Strona 8 z 27 
 

zawodnikom, swoim bliskim, seniorom, dzieciom, młodzieży, tak, żeby ten czas 

spędzić aktywnie na świeżym powietrzu. Dodał, że jest to już jubileuszowy trzydziesty 

Bieg Papieski. 

Na koniec swojego wystąpienia Burmistrz zaprosił jeszcze na jedną imprezę 

organizowaną 22 czerwca, którą będzie Noc Świętojańska. Zaplanowanych jest na ten 

dzień moc atrakcji. Następnie Burmistrz poprosił Sekretarza o zabranie głosu 

i powiedzenia kilku słów na temat zbliżających się wyborów do parlamentu 

europejskiego zarządzonych na dzień 9 czerwca br. 

 

Pan Jarosław Stepczyński Sekretarz Gminy z ramienia Burmistrza Karlina, zajmuje 

się organizacją wyborów w gminie Karlino. Jest jednocześnie pełnomocnikiem 

Rejonowej Komisji Wyborczej w Koszalinie. Wybory obędą się 9 czerwca 2024 r. 

Lokale wyborcze będą czynne od 7 do 21. Głosowanie odbywa się w siedzibie 

Obwodowych Komisji Wyborczych. Siedziby Obwodowych Komisji Wyborczych nie 

uległy zmianie. Są tam, gdzie były, również nie uległy zmianie ich granice, czyli 

przyporządkowane ulice w mieście oraz miejscowości wiejskie są takie same, jakie 

były. Wszystkie informacje odnośnie wyborów zamieszczone są na stronie BIP Gminy 

Karlino, czyli Urzędu Miejskiego w Karlinie, wyświetlane są na stronie internetowej 

Urzędu, również część z tych informacji ogłoszenia, obwieszczenia, komunikaty 

Burmistrza Karlina znajdują się na tablicach ogłoszeń w Urzędzie Miejskim w Karlinie. 

Jak wspomniał Sekretarz, upływa termin zgłaszania zamiaru głosowania 

korespondencyjnego przez wyborców niepełnosprawnych oraz takich, którzy 

najpóźniej w dniu wyborów ukończą 60 lat. Do dzisiaj tj. 27.05.2024 r. można do 

urzędnika wyborczego można zgłosić zamiar głosowania korespondencyjnego. 

Rozumie się przez to zamiar głosowania poprzez pocztę polską. Do 31 maja upływa 

termin składania wniosków o sporządzenie aktu pełnomocnictwa w głosowaniu przez 

wyborców niepełnosprawnych oraz przez wyborców, którzy najpóźniej w dniu 

głosowania ukończą 60 lat, czyli do 31 maja, można złożyć w Urzędzie wniosek o 

sporządzenie aktu pełnomocnictwa. Również do 31 maja upływa termin ogłoszenia o 

organizacji gminnego przewozu pasażerskiego w dniu wyborów do parlamentu Unii 

Europejskiej. Te wszystkie ogłoszenia znajdują się na BIP Karlino, znajdują się na 

tablicy ogłoszeń oraz w dniu dzisiejszym przez większą część sołtysów zostały 

odebrane, które ma nadzieję zostaną zamieszczone na tablicach ogłoszeń 

w miejscowościach. Sołtysi, którzy dzisiaj nie są obecni na sesji, będą zobowiązani do 
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zgłoszenia się do Urzędu, odebrania tych ogłoszeń i wywieszenia na tablicy ogłoszeń. 

Sekretarz dodał także, że jego numer telefonu znajduje się również na BIP i stronie 

Urzędu Miejskiego.  

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie zapytała, 

czy ktoś ma jakiejś pytania bądź potrzebuje dodatkowych informacji 

do przedstawionego sprawozdania Burmistrza.  

 

Nie było pytań do sprawozdania Burmistrza Karlina. 

 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, iż po rozmowach przeprowadzonych z radnymi Rady Miejskiej 

w Karlinie ustalono proponowane składy poszczególnych stałych komisji. 

 

a) powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Karlinie w składzie Katarzyna 

Ostrowska, Elżbieta Niedzielska, Karolina Pawłowska, Michał Kapela, Bogusław 

Góralczyk. 

Nie było innych kandydatur, lista kandydatów została zamknięta. 

Poszczególni radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji.  

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie dodała, że 

Pani Elżbieta Niedzielska również wyraziła zgodę na pracę w komisji. Przewodnicząca 

zaproponowała, że skoro nie zgłoszono innych kandydatur i radni nie mają żadnych 

uwag o podjęcie uchwały głosując nad pełnym składem jednocześnie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Karlinie głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr II/3/24 Rady Miejskiej 

w Karlinie z dnia 27 maja 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 8 do protokołu). 
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b) powołania Komisji Mieszkaniowej, Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Karlinie w składzie Andrzej Miśko, 

Tomasz Pączek, Oliwia Patyk-Sadowska, Tomasz Mycio, Waldemar Grażyński. 

Nie było innych kandydatur, lista kandydatów została zamknięta. 

Poszczególni radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji.  

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

zaproponowała, że skoro nie zgłoszono innych kandydatur i radni nie mają żadnych 

uwag o podjęcie uchwały głosując nad pełnym składem jednocześnie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie powołania Komisji Mieszkaniowej, Gospodarki 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Karlinie głosowało 

14 radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0., 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr II/4/24 Rady Miejskiej 

w Karlinie z dnia 27 maja 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 9 do protokołu). 

 

c) powołania Komisji Budżetu, Zdrowia, Bezpieczeństwa, Kultury i Oświaty 

Rady Miejskiej w Karlinie, w składzie Barbara Kościukiewicz, Danuta Butrym, 

Beata Klepuszewska, Bogusław Góralczyk, Kazimierz Wójcik. 

Nie było innych kandydatur, lista kandydatów została zamknięta. 

Poszczególni radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji.  

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

zaproponowała, że skoro nie zgłoszono innych kandydatur i radni nie mają żadnych 

uwag o podjęcie uchwały głosując nad pełnym składem jednocześnie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu, Zdrowia, 

Bezpieczeństwa, Kultury i Oświaty Rady Miejskiej w Karlinie głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  
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liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr II/5/24 Rady Miejskiej 

w Karlinie z dnia 27 maja 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 10 do protokołu). 

 

d) powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Karlinie, 

w składzie, Karolina Pawłowska, Katarzyna Kłodowska Katarzyna Ostrowska, 

Elżbieta Niedzielska, Tomasz Pączek. 

Nie było innych kandydatur, lista kandydatów została zamknięta. 

Poszczególni radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji.  

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że Pani Elżbieta Niedzielska wyraziła również zgodę na pracę 

w komisji. Przewodnicząca zaproponowała, że skoro nie zgłoszono innych kandydatur 

i radni nie mają żadnych uwag o podjęcie uchwały głosując nad pełnym składem 

jednocześnie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Karlinie głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr II/6/24 Rady Miejskiej 

w Karlinie z dnia 27 maja 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 11 do protokołu). 

 

e) wyboru przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

przypomniała, że przewodniczącego komisji należy wybrać spośród członków Komisji 

Rewizyjnej i prosiła o zgłaszanie kandydatur.  

 

Pani Oliwia Patyka-Sadowska Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

zgłosiła Panią Katarzynę Ostrowską członka Komisji Rewizyjnej. 

Pani Katarzyna Ostrowska wyraziła zgodę na kandydowanie. 
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Nie zostały zgłoszone inne kandydatury, lista została zamknięta. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 13, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 1, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr II/7/24 Rady Miejskiej 

w Karlinie z dnia 2 listopada 2018 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 12 do protokołu). 

 

f) wyboru przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

przypomniała, że przewodniczącego komisji należy wybrać spośród członków Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji i prosiła o zgłaszanie kandydatur.  

 

Pani Barbara Kościukiewicz Radna Rady Miejskiej w Karlinie zgłosiła Panią 

Karolinę Pawłowską członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Pani Karolina Pawłowska wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Nie zostały zgłoszone inne kandydatury, lista została zamknięta. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 13, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 1, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr II/8/24 Rady Miejskiej 

w Karlinie z dnia 27 maja 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 13 do protokołu). 

 

g) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Karlina, 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały w sprawie głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 
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liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr II/9/24 Rady Miejskiej 

w Karlinie z dnia 27 maja 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 14 do protokołu). 

 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Karlino na rok 

2024, 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie poprosiła 

Panią Skarbnik o omówienie projektu uchwały.  

 

Pani Lucyna Szymecka Skarbnik Gminy Karlino powiedziała, że projekt zmiany 

budżetu na rok 2024 przygotowany przez Burmistrza wygląda następująco: proponuje 

się zwiększenie dochodów o 2 832 362 zł 96 gr do kwoty 98 700 814 zł 83 gr, a wydatki 

proponujemy zwiększyć o 3 501 000 096 zł 21 gr do kwoty 99 296 060 zł i 8 gr. Budżet 

zamyka się deficytem w kwocie 595 245 zł 25 gr. Przychody budżetu wyniosą 

7 000 225 245, 25 gr, a rozchody 6 630 000. Dochody w wysokości 2 832 362 zł 

pochodzą z następujących źródeł: z funduszu przeciwdziałania COVID-19 otrzymamy 

środki w wysokości 2 486 291 zł 46 gr. Są to środki przeznaczone na wypłatę 

rekompensaty dla przedsiębiorstw energetycznych. Stosującą średnią cenę 

wytwarzania ciepła z rekompensatą określoną w ustawie. W dochodach pochodzących 

z PROW z przeznaczeniem na budowę infrastruktury technicznej Kowańcz i Karlino 

otrzymamy kwotę 3 002 741 zł, więc zmniejszamy udział tych środków w inwestycji 

o 58 826 zł. Otrzymamy również z funduszu solidarnościowego środki na realizację 

zadania realizowanego przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej pod nazwą 

asystent osobisty osoby z niepełnosprawnością i będzie to kwota 286 518 zł. Dalsze 

zmiany dotyczą działu. 855 rodzina, które realizuje nasz Miejski Ośrodek Pomocy 

Społecznej. I tutaj otrzymamy z budżetu Unii Europejskiej FS na projekt rodzinny 

prolog lokalne kluby rodzinne, to będzie kwota 49 807 zł 50 gr. W dziale 900 

gospodarka komunalna 15 000 zł otrzymamy, tak, jak już Burmistrz wcześniej omówił 

na granty osiedlowe 2024. To jest dotacja z budżetu województwa 

zachodniopomorskiego na zadanie pod nazwą Zdrowo, Sportowo, Zdrowo, 

Międzypokoleniowo- Budowa terenu rekreacyjnego na osiedlu nr 2 w Karlinie. 

Następne środki 53 572 zł to jest refundacja przez Mieleńską Grupę środków 
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pochodzących z budżetu Unii Europejskiej na zadanie realizowane w roku ubiegłym 

pod nazwą: Budowa infrastruktury turystyczno-rekreacyjnej, plac zabaw przy ulicy 

4 marca. Te środki, które otrzymaliśmy na wszystkie projekty, zapisujemy 

w odpowiednich działach, rozdziałach, po stronie wydatków, więc ta rekompensata dla 

przedsiębiorstw środki skorygowane zostaną z PROWu na Kowańcz i Karścino, ale 

musimy zwiększyć nasz udział własny i jeżeli zmniejszamy o 58 826 zł środki PROWu, 

te środki musimy pokryć z budżetu własnego. Udział w tej inwestycji będzie wtedy 

zachowany zgodnie z zawartą umową. Rada Miejska podjęła uchwałę, że przekażemy 

środki do województwa zachodniopomorskiego z przeznaczeniem na realizację 

zadania inwestycyjnego: Budowa sieci tras rowerowych Pomorza Zachodniego, trasa 

szlak kolejowy, trasa stary kolejowy, szlak etap czwarty. I to jest kwota 1918 zł 31 gr. 

Zwiększamy wydatki na oświetlenie przystani kajakowej o 8000 zł, po korekcie będzie 

to 10 000 zł przeznaczone na oświetlenie przystani. W związku ze zmianą urzędową 

zmianę odpisu na Fundusz Świadczeń Socjalnych musimy dokonać odpowiednich 

korekt w funduszach socjalnych Urzędu Miejskiego, Ochotniczej Straży Pożarnej, 

straży gminnej, dlatego tu musimy odpowiednio zwiększyć środki. W urzędzie akurat 

jest odwrotnie. Mieliśmy wyższą kwotę zaplanowaną, więc zmniejszamy o 6200 zł. 

10 000 zł przeznaczamy na Fundusz wsparcia Państwowej Straży Pożarnej na 

dofinansowanie zakupu lekkiego pojazdu operacyjnego dla komendy Powiatowej 

Straży Pożarnej w Białogardzie. Zwiększamy również środki o 418 053 zł 73 gr na 

obsługę długu gminy. Po korekcie będzie to kwota 2 606 707 zł 17 gr. Dobra jest 

tendencja i oby się nie zmieniło, oprocentowanie naszych kredytów i obligacji 

powolutku, ale spada co za tym idzie, będą coraz niższe środki potrzebne na obsługę 

tego zadania. Zwiększamy rezerwę ogólną o kwotę 90 000 zł, po korekcie będzie to 

rezerwa ogólna na zadania, które nie były przewidziane w budżecie i których nie 

wiemy, a mogą się zdarzyć i to będzie kwota 139 865 zł. Z roku ubiegłego 

niewykorzystane środki na przeciwdziałanie alkoholizmowi w kwocie 21 496 zł 39 gr. 

Zwiększamy na realizację planu przeciwdziałania alkoholizmowi i przeciwdziałania 

narkomanii na rok bieżący. Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej przesuwa między 

działami środki kwoty 2217,29 zł z ośrodka pomocy na pomoc dla repatriantów. 

Zwiększa się odpis na Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych oraz będzie 

realizowało się z funduszu solidarnościowego, projekt asystent osobisty osoby 

z niepełnosprawnością oraz ten rodzinny prolog, lokalne kluby rodzinne ze środków 

Unii Europejskiej. Następna zmiana dotyczy zmniejszenia środków na oświetlenie 
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placów i ulic, placów i dróg o 8000 zł, które przesunęliśmy na oświetlenie przystani 

kajakowej. Będziemy realizowali nowy projekt w zakresie gospodarki odpadami. 

I pierwsza wpłata, którą mamy dokonać, to będzie zadanie realizowane przez Związek 

Miast i Gmin Dorzecza Parsęty i to jest kwota 4510 zł. Następna zmiana to jest 

wprowadzenie po stronie wydatków tych grantów osiedlowych plus wkład własny na 

realizację tego zadania na osiedlu nr 2. 100 000 zł zabezpieczamy na organizację gali 

boksu. I wszystkie zmiany zamykają się kwotą zwiększenia wydatków 

o 3 501 096 21 zł. To są wszystkie zmiany, które proponujemy burmistrz w uchwale 

zmieniającej budżet na rok 2024.  

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały w sprawie głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 13, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 1, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr II/10/24 Rady Miejskiej 

w Karlinie z dnia 27 maja 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 15 do protokołu). 

 

i) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Karlino na lata 2024–2033, 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały w sprawie głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 13, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 1, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr II/11/24 Rady Miejskiej 

w Karlinie z dnia 27 maja 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 16 do protokołu). 

 

j) przyjęcia planu sesji na 2024 rok, 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały w sprawie głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  
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liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr II/12/24 Rady Miejskiej 

w Karlinie z dnia 27 maja 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 17 do protokołu). 

 

k) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu, 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały w sprawie głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr II/13/24 Rady Miejskiej 

w Karlinie z dnia 27 maja 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 18 do protokołu). 

 

l) wyrażenia zgody na wynajęcie, w trybie bezprzetargowym, na okres 10 lat 

części nieruchomości gruntowej położonej na terenie miasta Karlino – obręb 

004, 

Pan Tomasz Mycio Radny Rady Miejskiej w Karlinie poprosił o omówienie projektu 

uchwały. 

 

Pani Monika Panasiuk Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki 

Nieruchomościami odpowiedziała, że jest to część działki 47/24 o powierzchni 18 m. 

położonej przy ulicy Moniuszki w Karlinie. Jest to teren zabudowany garażami 

przenośnymi, za Przedszkolem Miejskim. Jest to zgoda na zawarcie tej umowy w trybie 

bezprzetargowym na okres 10 lat, ponieważ wszystkie umowy w tym obszarze są taki 

okres zawierane. Sytuacja tam była taka, że zmarł dotychczasowy najemca i teraz 

spadkobierca przejął kontynuację tej umowy i żeby ją zawrzeć, zgodnie 

z obowiązującymi przepisami, niezbędna jest zgoda w postaci uchwały Rady Miejskiej 

na zawarcie tej umowy. 

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały w sprawie głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 
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liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr II/14/24 Rady Miejskiej 

w Karlinie z dnia 27 maja 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 19 do protokołu). 

 

m) zgody na zbycie nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino – obręb 

Daszewo, 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlina poprosiła 

o omówienie tego projektu uchwały. 

 

Pani Monika Panasiuk Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki 

Nieruchomościami powiedziała, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na 

zbycie w drodze przetargu działki 628/14 o powierzchni 524 m², położonej 

w miejscowości Karlinko 1. Jest to nieruchomość zabudowana budynkiem 

mieszkalnym, który aktualnie znajduje się w złym stanie technicznym, wymaga dużych 

nakładów na remont, dlatego też postanowiliśmy przygotować projekt uchwały, który 

w wyżej wymienioną nieruchomość pozwalałby zbyć w drodze przetargu. Od teraz 

mamy taką tendencję, że osoby poszukują nieruchomości zabudowanych, szczególnie 

na terenie wiejskim, gdzie są to nieruchomości bezczynszowe i liczymy na to, że 

w drodze przetargu uda nam się zbyć tą nieruchomość i uniknąć nakładów na jej 

remont. 

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały w sprawie głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr II/15/24 Rady Miejskiej 

w Karlinie z dnia 27 maja 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 20 do protokołu). 

 

n) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy, 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 
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Za podjęciem uchwały w sprawie głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr II/16/24 Rady Miejskiej 

w Karlinie z dnia 27 maja 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 21 do protokołu). 

 

o) wyrażenia zgody na przystąpienie do sporządzenia zintegrowanego planu 

inwestycyjnego dla fragmentów obrębu Karścino, w gminie Karlino, 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlina poprosiła 

Kierownika referatu o omówienie tego projektu uchwały. 

 

Pan Paweł Filipowicz Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony 

Środowiska powiedział, że zintegrowany plan inwestycyjny jest nową formą planu 

miejscowego, która wprowadziła reforma planowania przestrzennego. W tym wypadku 

inwestor przedkłada wniosek do gminy o uchwalenie takiego planu. Rada Miejska, 

podejmując tą uchwałę, nie musi jeszcze ostatecznie przyjąć tego planu. Będą 

odbywały się konsultacje, będą plany uzgadniane, forma może zostać zmniejszona, 

ten zakres całego planu więc, jest tak, jakby na razie uchwała intencyjna na te 3 plany 

i obejmują one tereny w Karścinie, Wietszynie, no i ogólnie, wokół miejscowości 

Karścino. 

 

Pan Tomasz Mycio Radny Rady Miejskiej w Karlinie zapytał, czy dobrze rozumie, 

że ten plan jest autorstwem inwestora? Nie gminy? 

 

Pan Paweł Filipowicz Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony 

Środowiska odpowiedział, że tak na tym polega zintegrowany plan inwestycyjny. Ale 

tak jak powiedział, to my będziemy mogli zmieniać, konsultować, tak to jest jeszcze 

nie, nie jest plan ogólny do przyjęcia. 

 

Pan Tomasz Mycio Radny Rady Miejskiej w Karlinie odpowiedział, że tak, ale na 

tym etapie, czy tam są jakieś zapisy dotyczących odległości bezpiecznych od 

zabudowań. 
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Pan Paweł Filipowicz Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony 

Środowiska odpowiedział, że to będziemy wszystko procedować jeszcze. 

 

Pan Tomasz Mycio Radny Rady Miejskiej w Karlinie odpowiedział, że na obecną 

chwilę nie ma takich przepisów. 

 

Pan Paweł Filipowicz Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony 

Środowiska odpowiedział, że plan, cała procedura środowiskowa też będzie 

opracowywana. Jeszcze więc na tamtym etapie wszystko, wszystkie te konkretne 

odległości będą musiały zgodnie z prawem zostać zachowane. 

 

Pan Piotr Woś Burmistrz Karlina zabrał głos i powiedział, że to są uchwały 

intencyjne, tak jak wspomniał Pan Kierownik, takie, które dają szansę na rozpoczęcie 

całego procesu. Tak jak wcześniej tłumaczyłem, bo rozmawialiśmy na ten temat, to 

dopiero jakie odległości będą zachowane, jakie warunki muszą być spełnione. Będzie 

na określone na etapie projektowania i uzyskiwania poszczególnych decyzji. Tak jak 

wspomniałem i Pan Kierownik, również ważne są konsultacje społeczne, które muszą 

też się odbyć. To jest dopiero wyrażenie chęci przez do przystąpienia do zmiany tego 

planu. Dodam tylko, że plany miejscowe, plany zagospodarowania przestrzennego, te, 

które zmienialiśmy do tej pory, też były konsultowane z przedsiębiorcami, którzy 

zamierzali zrealizować swoje inwestycje w określonych terenach. To nie jest tak, 

gmina sobie coś wymyśli i mówi, że tu będzie to przedsięwzięcie czy inne? Bez 

inwestora. Nie ma takiej możliwości. I to on musi wyrazić chęć zrealizowania swojej 

inwestycji w danym terenie na danym obszarze. Tak, więc to jest dopiero inicjatywa, 

która się rozpoczyna, a czy będzie w takiej ilości powierzchni na danym terenie? Farma 

fotowoltaiczna dopiero wyjdzie w trakcie procedowania i całego procesu. 

 

Pan Paweł Filipowicz Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony 

Środowiska jeszcze dodał, że w tej formie jeszcze będzie podpisywana umowa 

urbanistyczna, więc my tak naprawdę, jako gmina swoje warunki dla inwestora, to 

będziemy wskazywać, tak, żeby to zostało wszystko spełnione. 

 

Pan Tomasz Mycio Radny Rady Miejskiej w Karlinie zauważył, że w projekcie jest 

punkt w § 3 jest zapis, że do negocjacji poprzedzających właśnie umowy o umowy 
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urbanistycznej wyznaczono Panią Przewodnicząca, co za tym idzie chciał zapytać, co 

ma negocjować? Co będzie przedmiotem tych negocjacji będzie. 

 

Pan Paweł Filipowicz Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony 

Środowiska odpowiedział, że to jest to dopiero umowa jest opracowywana, jeszcze 

tak naprawdę pierwszy raz gmina przystępuje do takiego planu, więc na chwilę obecną 

jej jest dopiero umowa tworzona, no na pewno będą warunki ten finansowe, tak jakie 

inwestor musi pokryć koszty całego planu? 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlina powiedziała, 

że będzie nadzorowała, żeby ta inwestycja przebiegała ściśle z prawem i żeby nikt 

z radnych nie miał przeciwwskazań, będziemy ubiegać się o to, żeby wszystko było 

zgodne, tak, jak wcześniej powiedziałam, no i oczywiście swoje warunki również 

będziemy stawiać. 

 

Pan Tomasz Mycio Radny Rady Miejskiej w Karlinie zwrócił się do 

Przewodniczącej, że to jest taki poważny problem, że tam powinno trochę więcej osób, 

zasiąść w takiej komisji, żeby niczego nie przeoczyć? Jak podkreślił mówi to tylko 

z troski o dobro mieszkańców. 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlina do komisji 

jeszcze daleko, to są plany, ale może się okazać, że ta komisja się rozszerzy. Jeżeli 

Pan wyrazi chęć uczestnictwa w tej komisji, nie widzę przeszkód, czy ktokolwiek 

z radnych, to są tylko plany, plany, a wszystko może się jeszcze zmienić. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 11, 

liczba głosów „przeciwnych” – 1,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 2, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr II/17/24 Rady Miejskiej 

w Karlinie z dnia 27 maja 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 22 do protokołu). 

p) wyrażenia zgody na przystąpienie do sporządzenia zintegrowanego planu 

inwestycyjnego dla fragmentów obrębu Karścino, w gminie Karlino, 



Strona 21 z 27 
 

Pan Tomasz Mycio Radny Rady Miejskiej w Karlinie poprosił o zabranie głosu i jak 

wspomniał, nie zdążył o tym powiedzieć w poprzednim punkcie, że ten plan obejmuje 

ponad 385 ha i są to tereny w praktycznie okalający całą miejscowość. Jeżeli się na 

to zgodzimy, no to można powiedzieć, że Karścino będzie zabetonowane farmą 

fotowoltaiczną. 

 

Pan Piotr Woś Burmistrz Karlina dodał, że to są tereny wskazane przez inwestora, 

nie musi być tak, że wszystkie one będą pod panele przeznaczone. To nie jest tak. 

Może się okazać, że warunki, które są do spełnienia, nie obejmą całości wskazane 

w tych planach. Jak stwierdził Burmistrz, aż tak mocno by się nie obawiał o to, że 

krajobraz się mocno zmieni, bo nie jest powiedziane, że wszystkie te tereny będą 

objęte inwestycją. To są tereny wskazane przez inwestora, a czy one w całości zostaną 

objęte, czy też nie, to dopiero wyjdzie na etapie procedowania tego projektu. 

 

Pan Tomasz Mycio Radny Rady Miejskiej w Karlinie zgodził się z Burmistrzem, ale 

jeżeli inwestor o to występuje, czyli ma zamiar postawić tą farmę na całej powierzchni. 

Jeżeliby tego zamiaru nie miał, to by ograniczył ten teren do mniejszych terenów, bo 

inwestor wystąpił z tym zintegrowany planem inwestycyjnym, nie gmina. Następnie 

dodał, że on nie jest przeciwko farmom fotowoltaicznym, czystej energii, jest za, tylko 

trzeba brać jeszcze rozwój pod uwagę, rozwoju zrównoważony. Brać pod uwagę nie 

tylko wpływy z podatków i kwestie finansowe, ale też mieszkańców. Czy tam mieszkają 

w koło. Jest to dla niego nowość i dlatego wnioskował na początku o przełożenie tej 

debaty nad tymi punktami, żeby po prostu te wszystkie wątpliwości zostały na 

komisjach rozwiane. 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlina przekazała 

głos Pani Karolinie Pawłowskiej. 

 

Pani Karolina Pawłowska Radna Rady Miejskiej w Karlinie zwróciła się z pytaniem 

do Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska, czy ten 

inwestor już złożył ten plan? Czy na razie wyrażamy zgodę na to, żeby on stworzył 

plan? 
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Pan Paweł Filipowicz Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony 

Środowiska odpowiedział, że załącznik, który jest załączony do projektu uchwały to 

już jest ten właśnie plan złożony przez inwestora. Musimy go tutaj pokazać do projektu 

uchwały i dopiero będziemy procedować nad zmianami tego i nad całym zakresem 

inwestycji. Żeby procedować, należy go najpierw przyjąć. 

 

Pani Karolina Pawłowska Radna Rady Miejskiej w Karlinie stwierdziła, że nie 

przyjmujemy, my na razie wyrażamy wolę o przystąpienie. Jest tutaj §. 1. Wyraża się 

zgodę na przystąpienie do sporządzenia zintegrowanego planu. Czyli my w tej chwili 

poddajemy pod głosowanie, czy zgadzamy się na sporządzenie planu? 

 

Pan Paweł Filipowicz Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony 

Środowiska odpowiedział, że na sporządzenie planu, a nie przyjmowanie czy 

uchwalanie. Ta uchwała nie obliguje nas później do przyjęcia. Zgadzamy się tylko na 

sporządzenie zintegrowanego planu, który przedstawi inwestor. 

 

Pan Piotr Woś Burmistrz Karlina zabrał głos i powiedział, że są jeszcze konsultacje 

społeczne, żeby mieszkańcy danej miejscowości mogli się na ten temat wypowiedzieć. 

Dlatego te konsultacje są nieodzowną i niezbędną częścią całego procesu. Należy być 

spokojnym, jeżeli mieszkańcy będą mieli uwagi związane z lokalizacją tej fotowoltaiki 

w obrębie Karścina, to pewnością zostaną one uwzględnione. Dzisiaj jest jeszcze za 

wcześnie, żeby mówić, że to jest niepotrzebne, że jest za blisko, że jest za dużo. To 

będzie podlegało konsultacjom społecznym i mieszkańcy będą mogli się 

w odpowiednim momencie tego procesu wypowiedzieć na ten temat.  

 

Pan Tomasz Mycio Radny Rady Miejskiej w Karlinie powiedział, że nie uważa, że 

nie jest to potrzebne i jak wcześniej wspomniał nie jest przeciwnikiem oraz wie, że ta 

energia jest przyszłością, tylko chodziło mu o obszar i zakres tych inwestycji. 

Wszystkie pola, które są do tej pory były użytkowane rolnie, teraz, wiąże się 

to z odrolnieniem ich. Wyłączeniem z użytkowania i w jakiejś części, z degradacją tych 

pól, bo one nigdy już nie wrócą do takiej formy rolnej. 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlina dodała, że 

na razie tylko wyrażamy zgodę na stworzenie planu, ale przecież on nie musi być 



Strona 23 z 27 
 

przyjęty. Zresztą inwestycja nie musi być realizowana. Jeśli konsultacje społeczne 

będą na takim etapie, że mieszkańcy kategorycznie nie wyrażą zgody, to nie ma sensu 

w ogóle tego wprowadzać. Nic nie zrobimy wbrew mieszkańcom.  

 

Pan Tomasz Mycio Radny Rady Miejskiej w Karlinie podziękował Przewodniczącej 

za taką deklarację. To na pewno wielu uspokoi i jego po części też, ale jak wspomniał, 

jest też realistą i wie, że procedury, które są uruchamiane, nie tak łatwo później 

zatrzymać. Zapewne jakimś następnym etapem będzie na pewno wydanie decyzji 

środowiskowej przez Pana Burmistrza i czy w takim przypadku takie wydanie decyzji 

jest obligatoryjne? Czy to zależy od wielu jakichś innych czynników?  

 

Pan Paweł Filipowicz Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony 

Środowiska odpowiedział, że całą procedurę będziemy zgodnie z prawem 

przygotowywać i będziemy uzgadniać ze wszystkimi organami i na pewno 

obwieszczenia stosowne też będą na terenie inwestycji, więc mieszkańcy też będą 

mieli prawo się wypowiedzieć co do prowadzonego postępowania. 

 

Pan Tomasz Mycio Radny Rady Miejskiej w Karlinie zgodził się z tym, tylko ma 

wątpliwości, czy ten głos mieszkańców będzie tak mocny, że będą mieli na to wpływ? 

Taka inwestycja to nie jest inwestycja, kosztu kilkuset tysięcy złotych, to są inwestycje 

milionowe. Jeżeli inwestor się do tego przygotowuje, to na pewno ma sztab prawników, 

ludzi, którzy będą parli do tego, żeby osiągnąć swój cel. 

 

Pan Paweł Filipowicz Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony 

Środowiska stwierdził, że Pan Burmistrz wszystkie głosy rozpatrzy, a później rada 

i tak ostatecznie będzie uchwałę za przyjęciem tych planów przegłosowywać. 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlina przerwała 

dyskusję i stwierdziła, że jak będą konkrety, to wtedy będą rozważać, natomiast teraz 

planujemy. Wyrażamy zgodę na planowanie, więc to nie obliguje do niczego. Rada 

daje tylko zielone światło, że inwestor może puścić w obieg swoje plany, ale co z tych 

planów wyjdzie, to trudno powiedzieć. Jak dodała Przewodnicząca podobnie jest 

w naszych gospodarstwach domowych. Również mamy jakieś plany, coś planujemy, 

coś zamierzamy i nie zawsze musi to dojść do skutku. Ze swojej strony złożyła 
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deklarację, że będzie bardzo bacznie przyglądać się temu, żeby wszystko było zgodnie 

z przepisami i żeby to nie zaszkodziło ani środowisku, ani mieszkańcom. Na koniec 

dodała, że jeśli mieszkańcy nie wyrażą takiej zgody, to Rada oczywiście będzie murem 

stać za mieszkańcami. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 11, 

liczba głosów „przeciwnych” – 1,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 2, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr II/18/24 Rady Miejskiej 

w Karlinie z dnia 27 maja 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 23 do protokołu). 

 

q) wyrażenia zgody na przystąpienie do sporządzenia zintegrowanego planu 

inwestycyjnego dla fragmentów obrębów Wietszyno i Czerwięcino, w gminie 

Karlino, 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały w sprawie głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 11, 

liczba głosów „przeciwnych” – 1,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 2, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr II/19/24 Rady Miejskiej 

w Karlinie z dnia 27 maja 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 20 do protokołu). 

 

r) diet oraz zwrotu kosztów podróży przysługującym radnym, 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlina poprosiła 

Pana Sekretarza o omówienie projektu uchwały. 

 

Pan Jarosław Stepczyński Sekretarz Gminy zabrał głos i powiedział, że proponuje 

się zwiększenie diety radnych do 1000 zł. To jest wzrost mniej więcej o około 25% 

w stosunku do poprzednio obowiązującej. Poprzednio obowiązująca stanowiła kwotę 

800 zł. Przypomniał, że ona była zmieniona do poprzedniej, która była w 2012 roku. 

Inflacja, wszystkie te sprawy związane ze zwrotem kosztów życia, utrzymania itd. 



Strona 25 z 27 
 

dojazdów, ceny paliw. W projekcie uchwały odnośnie tych stawek starano się po prostu 

uwzględnić te wszystkie rzeczy, które są na dzień dzisiejszy oczywiste. Oczywiście. 

zwiększając dietę o te około 25%, jednocześnie zwiększone zostały koszty 

zmniejszające tą dietę w przypadku przewidzianych w tym projekcie uchwały, czyli 

nieobecności itd. również w § 7 wprowadziliśmy zapisy doprecyzowujące sposób 

naliczenia diet więc w przypadkach określonych, w paragrafie tej uchwały. Dla 

porównania Sekretarz dodał, że ta dieta, ten proponowany wzrost do 1000 zł mniej 

więcej jest tożsamy, podobny, do gminy Białogard. Proponowana kwota diety stanowi 

1000 zł, w gminie Tychowo jest to trochę mniej, w gminie Kołobrzeg 2000 zł, w mieście 

Kołobrzeg. No to jest jakby nieporównywalne, bo tam 2415 zł, a w mieście Białogard 

3000 zł. W tej chwili jest powyżej 3182 zł. Ale z tego, co ustalił, to radni będą obniżać 

te diety, także to jest taki mniej więcej poziom wysokości, który nie odbiega ani w dół, 

ani w górę od powiedzmy diet mniej więcej funkcjonujących tutaj na pobliskich 

obszarach. 

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały w sprawie głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 13, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 1, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr II/20/24 Rady Miejskiej 

w Karlinie z dnia 27 maja 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 21 do protokołu). 

 

s) zgody na zbycie nieruchomości położonej na terenie miasta Karlino- obręb 

0005. 

Pan Andrzej Miśko Radny Rady Miejskiej w Karlinie poprosił o zabranie głosu i 

zapytał, w którym jest to miejscu. 

 

Pani Monika Panasiuk Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki 

Nieruchomościami odpowiedziała, że jest to teren przy ulicy Okrzei, przy wjeździe, 

zjeździe z ulicy koszalińskiej, jak jest Dino na dół, jest taki parking nowy, to jest teren 

za tym parkingiem w kierunku ulicy Bogusława 10. Jest to powierzchnia 2349 m. 

Wnioskodawca zamierza tą nieruchomość nabyć, oczywiście w drodze przetargu, 
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w celu budowy elektrociepłowni o mocy do 2 MW, zasilanej paliwem gazowym, jest to 

inwestycja niezaliczana do przedsięwzięć mogących potencjalnie znacząco 

oddziaływać na inwestycje. Planowana jest instalacja 2 wysokosprawnych zespołów 

kogeneracyjnych, które zostaną podłączone do projektowanej stacji gazowej 

odbiorczej. Wybudowanym budynku zostanie zainstalowany także węzeł cieplny 

służący do połączenia z istniejącą siecią ciepłowniczą. W Karlinie zostanie 

zainstalowana również stacja transformatorowa służąca do wprowadzenia mocy, 

kongeneratów i dystrybucji do lokalnej sieci. Funkcjonowanie obiektu po realizacji 

przedsięwzięcia nie będzie powodowało naruszenia standardów akustycznych 

środowiska. 

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały w sprawie głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr II/21/24 Rady Miejskiej 

w Karlinie z dnia 27 maja 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 22 do protokołu). 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlina przypomniała 

radnym o oświadczeniach majątkowych. Termin składania jest do 5 czerwca, przez 

każdego radnego do biura rady. 

 

6. Interpelacje i zapytania radnych: 

Radni nie mieli do złożenia na piśmie żadnych interpelacji ani zapytań. 

 

Pan Piotr Woś Burmistrz Karlina poprosił o zabranie głosu i powiedział, że dzisiaj 

jest święto- Dzień samorządu terytorialnego, tzw. dzień samorządowca i z tego 

miejsca chciał wszystkim przekazać serdeczne życzenia i podziękowania za pracę, 

którą czynicie. Samorządowcy to nie tylko urzędnicy, to również radni, to również 

sołtysi. Wszyscy ci, którzy działają na rzecz naszej małej ojczyzny, naszej gminy 

Karlino. Z tego miejsca chciał podziękować za zaangażowanie, ciężką pracę. 

Zwłaszcza na terenach wiejskich. Sami wiecie, ile wysiłku, czasami nerwów i nawet 
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pieniędzy was to kosztuje. Z tego miejsca za to serdecznie dziękuję, a wszystkim 

państwu życzę wytrwałości, energii, dużo zdrowia. Żebyście mogli się spełniać w tej 

pracy samorządowej? Żebyście realizowali zamierzenie to, co do was jest zgłaszane, 

żeby same pozytywne pomysły przychodziły naszym mieszkańcom do głowy i takie, 

które będziecie w stanie zrealizować wspólnie z nami, z urzędnikami i wszystkimi, 

którzy za tą gminę odpowiadają. Burmistrz posiedział raz jeszcze i życzył wszystkim 

wszystkiego najlepszego. 

 

7. Zakończenie II sesji Rady Miejskiej w Karlinie: 

Po wyczerpaniu się porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Karlinie w dniu 

27.05.2024 r. Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

podziękowała za przybycie i udział radnych w sesji i o godzinie 1130 dokonała 

zamknięcia II sesji Rady Miejskiej w Karlinie.  

 
Protokołowała: 

Agata Anielska 

 

Protokół jest zamieszczony na stronie BIP Urzędu Miejskiego w Karlinie. Z załącznikami, o których 

mowa w protokole można zapoznać się w Biurze Rady na zasadach określonych w ustawie z dnia 

6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz. U. z 2022 r. poz. 902) oraz Statucie Gminy 

Karlino (Dz. Urz. Woj. Zachodniopomorskiego z 2022 r. poz. 4024). Integralną częścią niniejszego 

protokołu jest zapis dźwiękowy z przebiegu obrad sesji dostępny w Biurze Rady oraz na stronie BIP 

Urzędu Miejskiego w Karlinie. 

 


